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Бог  здійснив  надзвичайні  дива 
руками Апостола Павла, як написано у 
Книзі Дії 19:11-12. Коли хустки і пояси 
приносили з його тіла хворим, хвороби 
залишали їх, і лихі духи виходили 
з них. У наш час Бог досі здійснює 
такі надзвичайні дива через старшого 
пастора доктора Джерок Лі. Завдяки 
хусткам, над якими він помолився, 
по всьому світу здійснилася велика 
кількість дивовижних справ. З 9 по 
24 червня 2016 року преподобна Гісун 
Лі, пастор Всесвітнього керівництва 
Манмін провела збори зцілення з 
хусткою в Іспанії, Франції, Бельгії та 
Швейцарії. 
Перші збори було проведено 1 червня 

у Церкві Самарія в Іспанії. Пастор 
Хосе Гарсіа, головний пастор церкви, 
отримав благодать від проповідей 
доктора Джерок Лі на телебаченні 
Інланс ТіВі, на сайті Центральної 
Церкви Манмін і попросив провести 
збори з хусткою у його церкві. 
Преподобна Гісун Лі прочитала 

проповідь «Духовна віра і тілесна 
віра», яка була заснована на Посланні 
до євреїв 11:1-3. Вона помолилася 
про хворих з хусткою сили. Завдяки 
молитві пані Марія Мартінез, дружина 

пастора Хосе Гарсіа, зцілилася від 
артриту у колінах, а брат Пріс відкинув 
ціпок і почав ходити самостійно. Брат 
Хосе Кампос зцілився від випадіння 
диску, сестра Рамія Яіч зцілилася від 
астми, сестра Ізабель зцілилася від 
артриту у тазовому суглобі. Крім того, 
були зцілені хвороби нирок, хвороба 
Крона і багато інших хвороб. 

15 червня преподобна Лі виступила 
в онлайн-програмі на ХоліГод ТіВі, 
Франція (президент пастор Утаякумар 
Герард). Після виступу Команди Сили 
вона проповідувала на тему «Віра 
– найбільший скарб з усіх скарбів», 
заснована на Посланні до євреїв 11:1.
Увечері вона провела ще одні збори 

зцілення з хусткою у Церкві Манмін 
Іль-де-Франс. Там був хлопчик, тіло 
якого було зігнуто вперед під кутом 90 
градусів, але після отримання молитви 
з хусткою його тіло випрямилося 
(читайте на стор. 4).

19 червня у Церкві Манмін Ено 
в Бельгії відбулося богослужіння 
з нагоди 3-ї річниці. Преподобна 
Лі проповідувала і провела збори 
зцілення з хусткою. Після того, як вона 
помолилася з хусткою, у брата Мелвіна 
і сестри Хоктенс відновився зір лівого 

ока , яке не бачило. Багато людей 
зцілилося від багатьох хвороб, у тому 
числі погіршення слуху, астми, грижі 
поперекового диску, артриту і депресії. 

21 червня преподобна Лі провела 
збори зцілення з хусткою у Домашній 
Церкві Швейцарії. Чоловік з Німеччини 
отримав кращий зір на обидва ока, тому 
зняв окуляри з товстими лінзами. Брат 

Кріс, колишній футболіст, зцілився від 
сильного болю у спині. 
Бог любові явив силу Святого Духа 

жителям Європи. Демонстрація Його 
сили вилилася на них ласкавим дощем 
благодаті. Давайте віддамо всю славу 
і подяку Богові, Який вилив Святий 
Дух на людей в Європі, які відчували 
духовний застій. 

Сила Бога пробудила людей в Європі 
Збори зцілення з хусткою преподобної Гісун Лі в Європі 

З 26 по 29 червня 2016 року відбувся Міжнародний християнський ярмарок-продаж у Дьюк 
Енерджі Конвеншен Сентер, Цинциннаті, Огайо, США. Урім Букс США рекламували книжку 
доктора Джерок Лі «Слово про Хрест» на 60 мовах, а також 36 його інших книжок англійською 
мовою і 26 книжок іспанською мовою. Крім того, засоби масової інформації Міжнародного 
християнського ярмарку-продажу розповсюджували новини про Урім Букс, у тому числі про книжку 
«Слово про Хрест», про президента Урім Букс старшого Джозеф К. Ной та інших працівників. 

Незліченна кількість людей зцілилися від своїх хвороб і знайшли рішення проблем завдяки хусткам, над якими помолився старший пастор доктор Джерок Лі (Книга Дії 19:1-12): 
фото 1 – преподобна Гісун Лі, пастор Всесвітнього керівництва Манмін, проводить збори зцілення з хусткою; фото з 2 по 8 – Церква Самарія в Іспанії; фото 9 – Церква Манмін 
Іль-де-Франс; фото 10 – Церква Манмін Ено в Бельгії; фото 11 – Домашня Церква у Швейцарії. 
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

29, цифровий-ро 26-Гіль, Гуро-гу, Сеул, Корея (08389)
Телефон: 82-2-818-7047 Факс: 82-2-818-7048 
http://www.manmin.org/english
         www.manminnews.com
e-mail: manminen@manmin.kr
Видавець: доктор Джерок Лі 
Головний редактор: старша дияконіса Ґеумсун Він 
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«А плід духа: любов, радість, мир, довготерпіння, добрість, милосердя, віра, лагідність, здержливість: Закону нема на таких!» 
(Послання до галатів 5:22-23)

Плід здержливості

Ми  бачимо ,  що  нестримані 
люди у цьому світі ускладнюють 
соб і  життя  і  спричинюють 
т руднощі  для  с ебе .  Також , 
незважаючи  на  те ,  що  вони 
знають, що повинні управляти 
своєю родиною і піклуватися про 
неї, люди, схильні до азартних 
ігор та інших форм задоволення, 
руйнують свої сім’ї, тому що не 
можуть стримувати себе. 
Плід  здержливості  є  одним 

із  плодів  Святого  Духу,  який 
мають приносити Божі діти, і це 
особливо важливо для того, щоби 
життя людей було успішним. 

1. Важливість здержливості
Здержливість – це самовладання, 

яке здійснюється за допомогою 
поривів людини, її емоцій або 
бажань .  Вона  управляє  всім , 
щоби все було стійким і міцним. 
Люди н а ,  я к а  ма є  с л а б к у 

здержливість, відчуває труднощі 
у застосуванні самовладання. 
Тому такій людині важко жити 
життям віруючої людини. Коли 
ми  слуха ємо  Боже  Слово  і 
отримуємо Божу благодать, ми 
вирішуємо не приймати тілесне, 
але досі можемо спокушатися 
цим світом. 
Ми можемо зрозуміти це по 

словах ,  які  виходять  з  наших 
вуст.  Багато  людей  моляться , 
щоби  о святити  сво ї  вуста  і 

зробити їх бездоганними. Але 
у своєму житті вони забувають, 
п р о  щ о  м о л и л и с я ,  в о н и 
продовжують говорити те, що 
їм хочеться, керуючись старими 
звичками. 
Деякі люди скоро скаржаться 

або  ображаються ,  якщо  вони 
мають труднощі або стикаються 
з тим, що їм важко зрозуміти. 
Також  деякі  люди  настільки 
люблять  розмовляти ,  що  не 
можуть  зупинитися .  Вони  не 
розуміють ,  що  вони  можуть 
говорити ,  а  що  говорити  не 
треба. Тому багато помиляються.
Плід здержливості, як один з 

плодів Святого Духа, не просто 
означає самоконтроль, щоби не 
грішити. Здержливість, як один 
з плодів Святого Духа, управляє 
іншими плодами Святого Духа, 
щоби вони стали бездоганними. 
Коли  інші  плоди  Духу,  які 

народилися в серці, проявляються 
зо вн і ,  зд ержлив і с т ь  д і є  як 
а р б і т р а ж н и й  ц е н т р ,  я к и й 
запроваджує і підтримує гармонію 
і  порядок .  Нав і т ь  коли  ми 
прийма ємо  що сь  хороше  в 
Господі, найбільше не завжди 
краще. Ми говоримо, що інколи 
надлишок гірше, ніж нестача. У 
дусі також ми повинні робити 
все  з  витримкою ,  виконуючи 
бажання Святого Духа. 
Наприклад, незважаючи на те, 

що ми маємо плід радості, ми не 
можемо просто висловлювати 
свою радість будь-де і будь-коли. 
Незважаючи на те, що радість 
отримання спасіння така велика, 
ми  повинні  контролювати  ї ї 
відповідно до ситуації. Важливо 
мати здержливість, коли ми є 
вірними Богові також. Особливо 
якщо ви маєте багато обов’язків, 
ви повинні розподіляти свій час 
належним чином, щоби ви могли 
бути там, де вам потрібно бути у 
найкращий час. 
Те саме стосується інших плодів 

Святого Духа, у тому числі любові, 
милосердя, добрості і т.д. Коли 
плоди, які народилися в серці, 
проявляються  у  справах ,  ми 
повинні слухатися керівництва 

і  голосу  Святого  Духа ,  щоби 
зробити їх найбільш доречними. 
Ми можемо ставити у пріоритет 
роботу,  яку  можна  виконати 
раніше, а яку можна залишити 
на потім. Ми можемо визначити, 
чи потрібно нам іти вперед або 
відступити .  Ми  можемо  мати 
таку  проникливість  завдяки 
цьому плоду здержливості. 

2. Якщо ми приносимо плід 
здержливості

По-перше, ми в усьому будемо 
виконувати наказ.

Ми розуміємо своє положення 
у  кома н д і .  Ми  р о зум і єм о , 
коли  повинн і  д і я ти ,  і  коли 
цього  робити  не  треба .  Ми 
також  знаємо ,  коли  говорити 
і  що  говорити ,  а  коли  краще 
н е  г о в о р и т и  з о в с і м .  Тому 
ми  не  сперечаємося ,  і  у  нас 
не  виникає  непорозуміння  з 
іншими людьми. Ми не робимо 
нічого недоречного або такого, 
щ о  п о з а  м е ж а м и  н а ш о г о 
положення. Однак, якщо ви не 
маєте здержливості, ви можете 
порушити порядок і перевищити 
владу на своїй посаді. 
Напри к л а д ,  п рип у с т имо , 

президент  компанії  попросив 
головного менеджера зробити 
що сь  о с обли в е .  Менеджер 
сповнений ентузіазму і відчуває, 
що у нього є краща ідея, тому 
він  змінює  дещо  на  власний 
розсуд і таким чином виконує 
роботу. Тоді, незважаючи на те, 
що він працював з ентузіазмом, 
це означає, що він не дотримався 
наказу через свою нестриманість.

П о - д р у г е ,  м и  м о ж е м о 
вр аховувати  зм і с т,  м і сц е  і 
розраховувати час.

Напри к л а д ,  п о к л и ку в ат и 
у  моли т в і  –  ц е  добр е ,  а л е 
якщо  ви  покликуєте  всюди , 
д е  в ам  з а в год н о ,  ц е  може 
зганьбити  Бога .  Також  коли 
ви проповідуєте Євангеліє або 
відвідуєте членів, покладаючись 

на  духовне  кер івництво ,  ви 
повинні  розуміти  слова ,  які 
промовляєте .  Незважаючи  на 
те, що, можливо, ви особисто 
отримали велику благодать від 
змісту духовного послання, ви не 
повинні поширювати її всім. 
Якщо  ви  розпов ідаєте  те , 

що  непридатне  для  міри  віри 
с л у хач а ,  ц е  може  зму с и т и 
особу спіткнутися або почати 
осуджувати. У деяких випадках 
ви можете зустріти людину, коли 
вона зайнята, і розповісти своє 
свідоцтво .  І  хоча  людина  вас 
вислухає, напевно ви порушите 
її плани, тому що вона зайнята і 
думки її зайняті іншим. 
Яким би гарним не був зміст, 

важко торкнутися людини без 
належної здержливості у такій 
ситуації. 

П о - т р е т є ,  в и  м о ж е т е 
поводитися у кожній ситуації з 
належним розумінням, спокійно, 
без дратівливості. 

Л ю д и ,  я к і  н е  м а ю т ь 
здержливості, нетерплячі і не 
думають про інших. Якщо вони 
поспішають, вони мають менше 
сили  правильно  розрізняти  і 
пропускають важливі речі. Тому 
вони  не  повинні  нетерпляче 
переривати, коли говорить хтось 
і нший .  Ми  повинн і  уважно 
слухати до кінця, щоби уникнути 
поспішних висновків. Крім того, 
так ми можемо розуміти наміри 
тієї людини і поводитися з нею 
належним чином. 
С т р и м а н и х  о с і б  в а ж ч е 

похитнути словами інших людей. 
Вони можуть спокійно слухати 
інших  і  розуміти  правду  за 
допомогою справ Святого Духа. 
Якщо вони розрізняють правду 
за  допомогою  здержливості  і 
відповіді, вони можуть зменшити 
кількість помилок, зроблених 
внаслідок неправильних рішень. 
У  такому  разі  вони  матимуть 
право промовляти свої слова, 
які матимуть певну вагу, тому 
їхні слова можуть мати більший 
вплив на інших. 

Старший пастор доктор Джерок Лі
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Безмежна любов милості і прощення 
Бог любові відкрив шлях до спасіння, віддавши Свого єдинородного Сина Ісуса у жертву спокути. 
Доки люди не стали Його істинними дітьми, Він чекає терпляче і являє Свою безмежну любов 
милості і прощення. Він направляє їх до Нового Єрусалиму. Тепер давайте розглянемо глибину 
Його любові через Біблійні приклади, і завжди будемо приносити свої вдячні серця Богу любові. 

Бог бажає 
спасти людей за 

всяку ціну

Ісус – заступник 
душ

Як перший Сина Бога, Ісус явив любов подібну до любові 
батька, який привітав свого блудного сина. Він заспокоїв 
серце Отця добрими словами про достоїнства Свого брата. 
Він наглядав за своїм братом всюди і дізнався про те, що 
той став рабом. Він дізнався, що має заплатити величезну 
суму за нього. Заплативши господарю брата, Він відкрив 
шлях для брата, щоби той повернувся до Отця. Крім того, 
навіть зараз він заступається за брата перед Отцем, щоби 
той отримав прощення. 
Під час Свого публічного служіння на землі Ісус постійно 

молився Богу. Він дякував Йому за те, що Він пожертвував 
Собою заради нас і молився Богові за нас. Навіть під час 
розп’яття Він молився за тих, хто переслідував Його і 
висміював, хто прибив Його цвяхами на хрест (Євангеліє 

від Луки 23:34). Його заступництво досі подовжується, 
щоденно, щохвилинно, щосекундно. 
Навіть після воскресіння і вознесіння на небо Він 

відмовився  сісти  на  небесному  престолі ,  повному 
славетного світла, по праву руку від престолу Бога. Навіть 
нічого не ївши, Він завжди молився за нас. 
Бажаючи, щоби всі люди спаслися і потрапили на 

небеса, Він молився. І Він молитиметься до кінця зрощення 
людства, коли спасенні люди увійдуть у славу небес. 
Отже, спасенні люди повинні запам’ятати, що вони 

живуть за молитвою Господа, сповненої любові. Тоді вони 
також повинні прощати своїх братів і збільшувати любов 
і прощення (Євангеліє від Матвія 5:23-24; Послання до 
колосян 3:13-14). 

В Євангелії від Матвія 18:21-22 Петро, один з учнів Ісуса, 
прийшов і сказав Ісусу: «Господи, скільки разів брат мій може 
згрішити проти мене, а я маю прощати йому? Чи до семи 
раз?» Тоді Ісус йому відповідає: «Не кажу тобі до семи раз, 
але аж до семидесяти раз по семи!» 

«Сім» – це число досконалості, а сімдесят разів – це 
вдесятеро більше, ніж сім. Ісус сказав: «До семидесяти раз по 

семи». Це означає безмежне прощення. Тобто, це досконале 
прощення і любов. Деякі люди помилково вважають, що 
Бог судить людей суворо і виключно відповідно до правди і 
закону, тому що вони не знають нічого про Нього. Однак, коли 
ви уважніше почитаєте Біблію, ви знайдете багато прикладів, 
які покажуть глибоку і велику любов Бога, Який бажає спасти 
за всяку ціну. Чи існує кінець Божій благодаті і прощенню? 

◆ Книга Пророка Єремії 18:7-8

«Я часом кажу про народ та про царство, щоб вирвати його, 
і щоб розбити та вигубити, та коли цей народ, що про нього 
казав Я, повернеться від свого зла, то пожалую Я щодо того 
зла, яке думав чинити йому».

Бог  сказав  Йоні  йти  до  Ніневі ї ,  столиці  Асирії ,  у  країну, 
ворожу до Ізраїля, і проповідувати, бо їхнє зло було видно Йому. 
Йона проповідував і говорив жителям Ніневії, що місто буде 
знищене через сорок днів. Дивовижно, але всі жителі Ніневії, 
у тому числі навіть цар і його вельможі оголосили про піст, 
покрилися веретами і покаялися. Вони навіть не давали великій 
худобі і стадам дрібної худоби пастись. Коли Бог побачив їхні 
справи, Він пом’якшав щодо того лиха і не учинив їм нічого 
(Книга Пророка Йони 3). .

◆ Книга Пророка Єзекіїля 33:14-16

«А  коли  Я  скажу  до  несправед ливого:  Конче  помреш 
ти ,  а  він  навернеться  від  свого  гріха ,  і  робитиме  право  та 
справедливість: заставу поверне несправедливий , грабунок 
відшкодує, ходитиме уставами життя, щоб не чинити кривди, 
то  конче  буде  він  жити ,  не  помре! Усі  гріхи  його,  які  він 
нагрішив, не будуть йому згадані, право та справедливість 
робив він, конче буде він жити!»

Бог не карає лихих людей миттєво, як тільки вони зогрішили. 
Він бажає спасти їх будь-яким способом. Він дає їм можливість 
покаятися з любов’ю до них. Якщо вони покаються від щирого 

серця і відвернуться від своїх гріхів, Він простить їх так, ніби 
чекав тієї миті, і не згадає їхнього беззаконня. 
Коли цар Єзекія смертельно захворів, він щиро покаявся перед 

Богом. Тоді йому додалося 15 років життя (2 Книга царів 20:1-
7). Цар Манасія поклонявся ідолам і чинив лихе в очах Бога. 
Зрештою його взяли у полон і повели до Вавилону. Але коли він 
впокорився перед Богом і помолився, Бог знову привів його до 
царства його (2 Книга хронік 33:10-13). 

◆ Євангеліє від Луки 15:31-32

«І сказав він йому: Ти завжди зо мною, дитино, і все моє то 
твоє! Веселитись та тішитись треба було, бо цей брат твій був 
мертвий і ожив, був пропав і знайшовся!»

То було слово чоловіка своєму старшому сину. Він мав двох 
синів. Молодший попросив свого батька віддати частину його 
маєтку, яке має віддати йому у спадщину. Він отримав бажане, 
пішов з дому і розтринькав спадщину, давши собі волю. Коли він 
повернувся додому ні з чим, батько привітав його і влаштував 
святковий обід. Старшому сину це не сподобалося. Він висловив 
незадоволення, тоді батько поговорив з ним. 
Якби старший син зрозумів любов батька, мав милість і любив 

молодшого  брата ,  він  би  не  скаржився .  Він  би  був  вдячний 
своєму батькові за те, що той простив брата. Він би так само 
підбіг і обійняв свого брата, запитав у нього, як він жив.
Батько думав про свого молодшого сина весь час і чекав на 

нього. Коли син повернувся у потертому одязі, батько пожалів 
його і влаштував свято. Таку любов має Бог-Отець: безмежну 
любов милості і прощення. 
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ВМХЛ Урім букс

31 травня 2016 року близько шостої години вечора ми їхали у відрядження у місто 
Тегу. Коли ми майже доїхали до міста Санджу у провінції Кьонбук 
по швидкісній автомагістралі Джунбу Нерюк, 
вдалині, десь за 500 метрів, ми побачили 
чорний дим. Горіла задня частина маршрутного 
автобуса , який зіштовхнувся з великим 
трейлером. 
Ми зупинили машину і спробували загасити 

полум’я за допомогою вогнегасника, але полум’я 
вже було неконтрольованим. Вогонь утворив 
чорний густий дим. Ми зупиняли машини, які 
з’являлися на дорозі, щоби попередити аварії. 
Водій автобуса не міг вибратися з кабіни, тому що 
передня частина автобуса була зім’ята так, що ноги чоловіка 
затисло між уламками кабіни. 
На виклик про аварію приїхав аварійний автомобіль. Ми 

прив’язали металевий ланцюг до керівного колеса автобуса 
і потягнули за нього, щоби звільнити місце для водія. Ми 
одразу відчули, що більше не треба баритися, і забігли в 
автобус. 
Водій був маже без свідомості, весь в крові. Молода жінка 

надавала йому першу допомогу. Ми повільно і акуратно 
витягли обидві ноги чоловіка із поламаних частин кабіни і 
спробували винести його з автобуса. 
Вогонь мав дивний вигляд. Приїхали поліцейські. 

Ми їм допомогли відвести пасажирів і буксирувальник, 
що стояв біля автобуса, подалі від автобуса. Вогонь 
посилився і охопив весь автобус. Вікна почали лопатися і уламки скла розліталися у 
різні сторони, досягаючи інших машин. Ми зупинили також ті автомобілі, які рухалися 
у протилежному напрямку. Через кілька хвилин автобус згорів дощенту у великій 
пожежі. Ця аварія змусила зупинитися всі машини, які їхали в обох напрямках, близько 
на годину. 
Потім прибули 119 рятувальних машин. Впевнившись, що всіх поранених і пасажирів 

забрали, ми знову поїхали у Тегу. Коли ми побачили, як полум’я виходить з автобуса, ми 
обидва захотіли зупинитися і допомогти. Тому 
що ми дізналися про милосердя і обов’язок 
від старшого пастора доктора Джерок Лі. Ми 
зрозуміли це знову і відчули велику вдячність. 
Коли ми потрапили всередину автобуса, 

ми думали лише про те, як врятувати водія. 
То було можливо тому що ми бачили, як наш 
пастор приніс себе у жертву, не жаліючи 
нічого для Божого Царства і своєї пастви. 
А також тому, що ми почули дуже багато 
свідчень, коли члени Церкви Манмін 
залишалися  захищеними  у  багатьох 
аваріях. Дійсно дивовижним було те, що 
ми не відчули запаху токсичних газів, хоча 
автобус горів. Ми не постраждали від 
жодних наслідків аварії. 
Ми згадали про доброго самарянина, 

який не міг пройти повз чоловіка, який 
потрапив у руки грабіжників, і допоміг 
йому. Ми дякуємо старшому пастирю, 
який навчив нас здійснювати на практиці 
милосердя через учення слова життя 
(Євангеліє від Луки 10:30-37). Всю 
славу і подяку я складаю Богові, який 
благословляє нас відчувати силу Бога 
у цій церкві і жити без тривог, маючи 
надію на небеса. 

Ми врятували водія автобуса, Ми врятували водія автобуса, 
який загорівся внаслідок аваріїякий загорівся внаслідок аварії

З дитинства у мене була диспраксія. 
Більше того, два роки тому я почав 
страждати  від  тривожного  неврозу. 
Через диспраксію моє тіло повністю 
зігнулося  таким  чином ,  що  під  час 
ходіння голова торкалася колін. Після 
багатьох медичних обстежень лікарі 
діагностували у мене синдром Аспергера. 
Я консультувався з багатьма психіатрами, 
психологами  і  психотерапевтами  і 
отримував стаціонарне лікування. Але 
мій стан не покращився. Два роки тому я 
почав приймати багато ліків. 
Тим часом, мати мого однокласника, 

пані Лілу, сказала моїй мамі, що у Церкву 
Манмін Іль-де-Франс приїде корейський пастор з Південної 
Кореї. Вона сказала, що після проповіді пастор буде молитися про 
хворих. Вона запросила мою маму піти з нею разом, і це дало мені 
надію. 

15 червня 2016 року я пішов у Церкву Манмін Іль-де-Франс 
разом з батьками. Преподобна Гісун Лі помолилася про мене 
кілька разів, поклавши хустку на мою голову і спину (Книга 
Дії 19:11-12). Коли я отримав молитву, моє тіло випрямилося і я 
зрештою міг стояти прямо! 
Я був сповнений радості і щастя. Преподобна Лі попросила 

членів церкви оточити мене і разом помолитися про мене. Вони 
також разом зі мною прославили Бога. Деякі люди плакали. 
Зрештою моє тіло повністю розігнулося. Преподобна Лі запитала 

мене, чи вірю я в Бога. Якщо так, то Він зцілив мене. Я сказав: 
«Амінь». Спочатку я говорив тихим голосом, але продовжував 
говорити «Амінь», і мій голос ставав все голоснішим. Члени 
церкви виглядали дуже щасливими, і я був сповнений любов’ю 
Бога. Коли я вийшов із церкви, я йшов нормально, як всі люди, 
і сів у машину. Моє тіло залишалося випрямленим по дорозі 
додому. Я почувався щасливим і вільним. 
Наступного дня я поїхав у відпустку зі своєю мамою і 

відвідав бабусю у Нормандії. Я був нормальним, діяв впевнено 
і запропонував своє вдячне серце Богові, Який зцілив мене 
протягом поїздки. 
Лягаючи спати, просинаючись і протягом дня я досі дякую 

Богові, Який спас мене. Тепер я можу ходити у магазин, у 
ресторани, гуляти. Всю славу і подяку я складаю Ісусу Христу, 
моєму Господу, Який зцілив мене!

Моє тіло було зігнуто вперед Моє тіло було зігнуто вперед 
на 90 градусів, але тепер я на 90 градусів, але тепер я 

можу стояти прямо!можу стояти прямо!
Брат Йорам Джіоджіо, 16 років, ФранціяБрат Йорам Джіоджіо, 16 років, Франція

15 червня 2016 року брат Йорам Джіоджіо відчув дію Святого Духа після 
того, як отримав молитву з хусткою від преподобної Гісун Лі під час 
зборів зцілення з хусткою у Церкві Манмін Іль-де-Франс. Його спина, яка 
була зігнута вперед під кутом 90 градусів, випрямилася. 

Джіоджіо відчув дію Святого Духа після

8 червня 2016 року диякон Джункю 

Кан (парафія 5) і диякон Вансеоп 

Сім (парафія 12) із Голден Ессет 

Менеджмент Кор
порейшн отримали 

нагороду «За відвагу» за спасіння 

водія маршрутного автобуса по 

дорозі у місто Тегу, коли їхали у 

відрядження. 


